
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 504 

 

На 18 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева  

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Елка Стоянова, Любомир Георгиев, 

Цветозар Томов, Димитър Димитров,  

Йорданка Ганчева 

3. Разяснителна кампания. 

Докладват: Цветозар Томов, Камелия Нейкова 

4. Проекти на решения относно назначаване на съставите на 

РИК в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, Ерхан 

  Чаушев, Георги Баханов, Силвия Стойчева, 

  Димитър Димитров 

5. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК 

  Докладват: Гергана Стоянова, Йорданка Ганчева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Гергана Стоянова. 
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Заседанието бе открито в 11.11 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Четиринадесет членове сме в залата, имаме кворум. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по дела, жалби и сигнали, докладчик – госпожа 

Матева. 

2. Доклади по административни преписки, с докладчици: 

господин Войнов, госпожа Матева, госпожа Солаков, госпожа Елка 

Стоянова, господин Георгиев, госпожа Ганчева. 

3.Разяснителна кампания. Докладчик е господин Томов и аз. 

4. Проекти на решения относно назначаване на съставите на 

РИК в изборите на 9 юни 2024 г., с докладчици: господин Войнов, 

госпожа Матева, господин Чаушев, господин Баханов, госпожа 

Стойчева и господин Димитров. 

5. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладчици: госпожа Гергана Стоянова и госпожа Ганчева. 

Моля, за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Томов? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: В точка 2, ако може да ме включите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви. 

Други предложения? 

Господин Димитров, и Вас включвам в точка втора. 

Други? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред с направените допълнения. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

 

Госпожо Матева, заповядайте в точка едно: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила в 

Централната избирателна комисия жалба, вх. № МИ-09-109-1 от 

17.04.2024 г. Публикувана е току-що във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали от днешна дата.  

Жалбата е от ПП „Земеделски съюз Александър 

Стамболийски“ срещу Решение № 3071-МИ от 15.04.2024 г. на 

Централната избирателна комисия.  

Окомплектована е административната преписка и ще бъде 

депозирана жалбата във Върховния административен съд, заедно с 

цялата административна преписка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка втора: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпил е 

доклад от IT експертите към Централната избирателна комисия с вх. 

№ ЦИК-21-85 от 17.04.2024 г. С него правят предложение относно 

Методиката за удостоверяване на съответствието по чл. 213а, ал. 2 

от Изборния кодекс.  

Предлагам да изпратим предложението до Министерството 

на електронното управление за съобразяване при подготовката на 

Методиката.  

Проектът за писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Предлагам до трите институции да се 

изпрати, защото е крайно време да се разбере от широката 

общественост, включително и от гражданския сектор, че 
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удостоверяването се извършва от три институции, а ЦИК чака 

съответния документ за това, че вече може да произведе 

законосъобразно изборите за машинно гласуване. 

Предложение – до трите институции, защото те, трите, ще 

правят тази методика. На всичкото отгоре, тази Методика, според 

техните възгледи за света, било само и единствено тяхна работа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Колеги, подлагам на гласуване проекта на писмо, като бъде 

адресирано до Министерство на електронното управление, 

Български институт по метрология и Института по стандартизация. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева,); против – 2 (Любомир Георгиев, 

Цветозар Томов) 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

SMARTMATIC с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-47-1, то е в отговор на 

нашето запитване относно параметризиращия софтуер за СУЕМГ. 

Докладвам го за запознаване и за обсъждане на работна 

група, съвместно с IT експертите към Централната избирателна 

комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Столична община с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-66-5 от 18.04.2024 г. 

Изпращат ни информация за техническия екип на общината за 

изборите на 9 юни 2024 г. В тази връзка, предлагам всички писма и 

заповеди за създаване на технически екипи от общинските 

администрации и областните администрации, да се класират в 

обособени папки в деловодството и да не се докладват в зала, а 
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накрая да се предостави обобщена информация за техническите 

екипи по области и общини. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение докладвам № ЦИК-

ЕП/НС-15-77/17.04.2024 г. – лицата, които от „Информационно 

обслужване“ АД участваха в срещата с Централната избирателна 

комисия по-рано днес.  

Докладвам № ЦИК-25-18/17.04.2024 г. – предложение за 

одобрение на представения проект на допълнително щатно 

разписание по чл. 39, ал. 5 от Правилника на Централната 

избирателна комисия във връзка с предстоящите избори, и след 

обсъждане на работна група, е представен проектът на допълнително 

щатно разписание с предвидени длъжности: главен експерт – 6 

щатни бройки; експерт-юрист – 3 щатни бройки; технически 

сътрудник – 10 щатни бройки; технически изпълнител – 4 щатни 

бройки; счетоводител – 2 щатни бройки. Общо 25, съгласно 

Правилника. 

Предлагам да одобрим така представения проект на 

допълнително щатно разписание за периода от 22.04.2024 г. до 

31.07.2024 г. Периодът е съобразен с необходимостта от възлагане 

на дейности в интензивния период по подготовката и 

произвеждането, краят съответства на правилата по Правилника, 

както и със срока за отчитане на средствата по план-сметката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам докладна записка 

ЦИК-25-2-1 от 17.04.2024 г. Това е допълнение към предходна 

докладна записка с вх. № ЦИК-25-2/10.04.2024 г. за подновяване на 

удостоверения за електронен подпис. Става дума за служители от 

администрацията и членове на Централната избирателна комисия. 

Във вътрешната мрежа № ЦИК-25-2-1/17.04.2024 г. – за 

преиздаване за срок от една година на електронния подпис на           

Е. У.-С. – експерт „Административно обслужване“ в 

Администрацията на ЦИК, както и на       Д.                   Д. Посочени 

са сроковете, които изтичат на електронните подписи на колегите: 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Камелия Нейкова,         

Р.                      Ц.,           Р.             Ц.,           К.     М.,           М.           

М.,                    Ж.              П., съгласно условията по Рамков договор 

№ 6 от 2022 г. Включително, с тази докладна, се предлага за 

доплащане на преиздадения електронен подпис на             К. П. – 

главен експерт „Регистри“. Необходимите средства са посочени в 

докладната, налични са по § 10.20.10 от бюджета на Централната 

избирателна комисия.  

Да одобрим направените предложения по докладната записка 

и да изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД. 

Проектът е приложен и е във вътрешната мрежа. Представен е и 

контролен лист. Тази докладна не съдържа информация за 

електронни подписи за работа с електронна система … и за 

предпечатните образци на бюлетините, за които нямаме информация 

дали са валидни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, струва ми 

се, че тази докладна записка, която е подготвена от 
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администрацията, е непълна, така че ви предлагам да отложим за 

следващото заседание разглеждането й и вземането на решение, за 

да се върне на директора на дирекция „Администрация“ за проверка 

на електронните подписи на всички членове на Централната 

избирателна комисия и на администрацията, за да може там, където 

има изтичащ срок, да се подновят своевременно, а не в последния 

момент, непосредствено преди изборите. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение – писмо вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-05-73 от 17.04.2024 г. от областния управител на 

Бургас. Писмото е с копие до нас за осигуряване на подходяща зала 

за приемане на документите от секционните избирателни комисии 

от РИК – Бургас.  

От община Панагюрище - № ЦИК-МИ-06-111 от 17.04.2024 г. 

сме получили запитване във връзка с предстоящите избори за кмет 

на община относно изработката на печати за комисиите по чл. 445, 

ал. 7 от ИК.  

Ще подготвя отговор, ще докладвам. Нямам друго. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо в папка от вчера с 

мои инициали с подпапка A-WEB, с което ни отговарят с № ЦИК-

17-4 на 18.04.2024 г., благодарят, че са получили писмото, с което 

изразяваме съгласие за среща на 21.05.2024 г. в 15.00 ч. от 

Секретариата на съответната асоциация. Допълнително ще 

потвърдят имената на двамата служители, които ще посетят 

Централната избирателна комисия в посоченото време – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте в точка 2. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

писмо, получено по електронната поща на Централната избирателна 

комисия, което е наименувано „жалба“. То е от господин             И.       

Б.             Л. от град Вълчедръм. Сочи, че е пълномощник на ПП 

„Партия на зелените“. Насочва ни да се запознаем обстойно с 
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Протокол № 38 и последвалите от него решения, протоколно 

решение на ОИК – Вълчедръм. Излага решения, протоколи и че се е 

появил и възникнал нов термин в ИК – „протоколно решение“. Сочи 

се, че не е спазена номерацията.  

Предлагам го засега за запознаване и след като се запознаем с 

официалната страница, да вземем решение по писмото, което по 

същество е сигнал. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, в 

„Доклади по административни преписки“. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-59 от 15.04.2024 г., което е качено във 

вътрешна мрежа в папка с моите инициали на 16.04.2024 г. Писмото 

е от госпожа И.           Б. и е адресирано до всички членове на 

Централната избирателна комисия, можете да го видите, казах къде. 

В него тя задава въпроса по каква причина е записана и: „В коя 

норма или закон плащате само на определени медии да излъчват 

информационните клипове за избори?“. Извън това, приложена е 

оферта, в която госпожа Б. предлага, от името на Радио К2, 

определена цена с отстъпка, според нейно твърдение, „да заплащат 

наши клипове, плюс бонуси“.  

По повод това писмо, предлагам да изпратим писмо-отговор, 

то е качено във вътрешна мрежа на днешна дата с проектен № 9449.  

Моля, да го видите и ако го приемате, евентуално да го 

гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Продължавам. Колеги, предлагам да 

изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД, с което да 

препратим писмото на Министерство на външните работи относно 

дипломатическите и консулските представителства, съдържащо 

списък на ДКП-ата, както и списък на тези ДКП-та, в които 

Министерство на външните работи смята, че не е целесъобразно да 

се разкриват секции за целите на подготовката на заявления за 

гласуване извън страната, както и първото ни писмо с таблиците за 

съгласия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

 Колеги, докладвам вх. № ЦИК-ЕП-16.24-1, което е проект за 

въпросник за Европейския парламент. Това е един обширен 

въпросник, отговорът на въпросите в този въпросник е свързан с 

изготвянето на доклад от Европейската комисия за провеждането на 

европейските избори. Срокът, обаче, е много дълъг, тъй като е 6 

месеца след приключване на изборите. Всякакви въпроси са 

засегнати – от подготовката, до резултатите. „Приканваме ви да 

отговорите на следните въпроси от името на вашата държава до 

09.12.2024 г.“.  

Докладвам го за сведение. Въпросникът е много дълъг, 

обхваща на практика всичко.  

Вторият ми доклад е с № ЦИК-ЕП-16-24-6. В него са 

посочени начините, по които ще може да стане регистрация за среща 

– хибриден формат, утре, на Мрежата за сътрудничество.  
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Предлагам страницата, която се отнася до начина на 

свързване, да бъде препратена на „Информационно обслужване“ АД, 

като допълнение към писмото, което изпратихме вчера. Чрез Google 

Chrome на определена страница човек може да се включи в 

платформата, която се казва Interactio. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма.  

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, вчера ви докладвах 

предложения за удостоверения, които да утвърдим като образци, с 

оглед регистрацията на партии и коалиции. Да утвърдим: 

удостоверение за регистрация на партии за участие и в двата вида 

избори; удостоверение само за регистрация на партия за членове на 

Европейския парламент; само за регистрация на партия за народни 

представители. Същият комплект удостоверения – за коалиции; 

удостоверения за промени в състава на коалиция, която е 

регистрирана в двата вида избори и за всеки от изборите поотделно.  

В удостоверението за промяна в състава на коалиция, която е 

регистрирана за двата вида избори има една корекция в сигнатурата 

на решението, което ще се опише като взето, с оглед промяната. 

Удостоверение за регистрация на инициативен комитет и 

удостоверение за регистрация на кандидат за член на инициативен 

комитет за Европейски парламент, да отбележа, което се регистрира 

в ЦИК. Другият инициативен комитет, който се регистрира в РИК – 

удостоверението е изборна книга. И, удостоверение за регистрирани 

в Централната избирателна комисия кандидати за членове на 
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Европейския парламент, предложени от партия, коалиция, 

инициативен комитет, ще добавим в удостоверението.  

Предлагам партия, коалиция и инициативен комитет, да 

бъдат изписани в скоби под точките, в които ще се изписва 

съответно името на партия или коалиция. 

Ако сте ги погледнали и сте съгласни с тези текстови 

предложения, моля да ги утвърдим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения, изказвания по проектите? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма.  

 

Продължаваме с точка трета от дневния ред: 

РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ. 

В моя папка в днешно заседание ще ви помоля да погледнете 

материала, който ни е изпратен с писмо с вх. № ЦИК-ЕПНС-15-58-3 

от 18.04.2024 г. Това е от „Информационно обслужване“ в отговор 

на наше писмо с изх. № ЦИК-ЕП/НС-15-58-2 от 16.04.2024 г. 

относно корекции във визията на брояч на оставащите дни до 

изборния ден и банер с информация за изтичащите срокове. Така че, 

моля да го погледнете и ако нямаме забележки, да потвърдим 

неговото одобрение. 

Има ли предложения по изпълнението на „Информационно 

обслужване“ АД, както им зададохме да изглежда нашата интернет 

страница? Няма. 

Моля, да го одобрим и да потвърдим на „Информационно 

обслужване“, за да могат да го пуснат в действие. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 3 

(Георги Баханов, Красимир Ципов, Йорданка Ганчева). 

 

Продължаваме с точка 4 от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ НА 

СЪСТАВИТЕ НА РИК В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, предлагам на вашето 

внимание проект за решение за назначаване Районна избирателна 

комисия в Първи изборен район – Благоевградски, в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

Постъпило е предложение от областния управител на област 

Благоевград с вх. № ЦИК-ЕПНС-05-36/17 от 15.04.2024 г. Към 

предложението са представени протокол от 14.04.2024 г. за 

проведените консултации при областния управител за състав на  

РИК, ведно с направените предложения от участвалите партии и 

коалиции и приложените към тях документи.  

На консултациите са участвали надлежно упълномощени 

представители на всички парламентарно представени партии и 

коалиции. 

От представената преписка се установява, че са спазени 

изискванията на Изборния кодекс за провеждане на консултациите, 

участвалите партии и коалиции са направили предложение за 

състава на РИК, в което се съдържат изискуемите документи 

съгласно чл. 60, ал. 3 и 4 ИК. 

Видно от представения протокол, на проведените 

консултации при областния управител е постигнато съгласие между 

участниците за състава на Районна избирателна комисия в Първи 

изборен район – Благоевградски. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 60, 

ал.7 и 10 във връзка с чл. 61, ал. 3, 4 и 5 ИК и Решение № 3051-
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ЕП/НС от 9 април 2024 г., предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе следното решение: 

Назначава Районна избирателна комисия в Първи изборен в 

район – Благоевградски, в състав от 17 членове, както следва: 

председател – Мартин Христов Бусаров – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Милена Димчова Вълкова – ПП-ДБ; Стоян Христов 

Христов – „БСП за България“; Атанаска Георгиева Митрева – ИТН; 

секретар - Исмет Салих Узунов – ДПС, и членове: Мария Димитрова 

Икономова, Тина Илианова Кълбова, Антоанета Димитрова 

Кръстева и Елена Иванова Панчева – ГЕРБ-СДС; Мая Януш 

Драгиева, Чавдар Михайлов Цонев и Ангелина Александрова 

Костадинова – ПП-ДБ; Наджие Мустафова Вакльова и Емине 

Ибрахимова Куртева – ДПС, Божидар Пенков Ненов  и Александър 

Светославов Мановски – „Възраждане“, Славчо Иванов Попов – 

БСП. 

Има приложен списък с резервни членове. Всички партии са 

дали предложение за по един резервен член. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3084-ЕП/НС/18.04.2024 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Колеги, в моята папка 

има проект с № 3941. Това е проект за решение за назначаване на 

Районна избирателна комисия в Двадесети изборен район – 

Силистра. 

Постъпило е писмо от областния управител на област 

Силистра с вх. № ЦИК-ЕПНС-05-36/13 от 15.04.2024 г.. Към 
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писмото са представени протокол за проведените консултации и 

предложения за състав на РИК на участвалите партии и коалиции.  

На консултациите са участвали надлежно упълномощени 

представители на всички парламентарно представени партии и 

коалиции. 

Спазени са изискванията на Изборния кодекс за провеждане 

на консултациите, като са представени изискуемите документи 

съгласно чл. 60, ал. 3 и 4 ИК. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 60, 

ал. 7 и 10, предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

решение, с което да назначи Районна избирателна комисия в 

Двадесети изборен район – Силистра, в състав от 13 членове, както 

следва: председател – Константин Стоилов Христов – ГЕРБ-СДС.  

Зам.-председатели: Ванушка Василева Георгиева – ПП-ДБ; Мария 

Цонева Маринова – „Възраждане“, секретар – Илхан Етем Ахмед – 

ДПС, и членове: Ивелина Николова Петрова – ГЕРБ-СДС, Росен 

Великов Димитров – ГЕРБ-СДС, Марин Богданов Ботев – ГЕРБ-

СДС, Иван Петров Парушев и Милен Иванов Илиев – ПП-ДБ, 

Нурхан Юсуф Акиф – ДПС, Стоянка Стоянова Радева – 

„Възраждане“, Ивелина Михайлова Николова – „БСП за България“, 

Алпер Азисов Ахмедов – ИТН. 

Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си 

на 20 април 2024 г. 

Решението подлежи на обжалване пред Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-

дневен срок от обявяването му. 

Това е предложението, колеги. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3085-ЕП/НС/18.04.2024 г. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Докладвам ви постъпила 

преписка в Централната избирателна комисия от областния 

управител на област Кюстендил, вх. № ЦИК-ЕПНС-05-36/22 от 

15.04.2024 г. 

Към писмото на областния управител са представени 

протокол с № КД-03-77/13.04.2024 г. за проведени консултации за 

съставите на районните избирателни комисии, както и всички 

документи, свързани с поканата до парламентарно-представените 

партии и коалиции, които са участвали в консултациите. 

Представени са всички парламентарно-представени партии и 

коалиции на консултациите, направени са предложения за състава на 

районната избирателна комисия, постигнато е съгласие по 

назначаване на състава, включително и ръководството на Районна 

избирателна комисия – Кюстендил, като за направените 

предложения за членове са представени необходимите документи, 

съгласно ИК, поради което и на посочените в проекта на решение, 

който е с № 3943, ви предлагам Централната избирателна комисия 

да вземе решение, с което да назначи Районна избирателна комисия 

в Десети изборен район – Кюстендил в състав от 13 членове, както 

следва: председател – Венцеслав Благоев Механджийски – ГЕРБ-

СДС, зам.-председатели: Огнян Кирилов Иванов – ДПС, Владимир 

Александров Миланов – „Възраждане“, Цветанка Емилова 

Харалампиева – „БСП за България“, Любчо Драганов Върбички – 

ИТН, секретар - Илиян Георгиев Хаджийски - ПП-ДБ, и членове: 

Евелина Стефанова Нешева, Десислава Василева Костадинова-

Стоянова и Миглена Димитрова Николова – ГЕРБ-СДС; Светослава 

Георгиева Радославова, Румяна Иванова Сергиева-Димитрова – ПП-

ДБ; Йорданка Лазарова Наумова-Метаниева – ДПС, Ралица 

Димитрова Христова – „Възраждане“. 
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За всички членове са посочени единните им граждански 

номера.  

Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си 

на 20 април 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Решението е № 3086-ЕП/НС/18.04.2024 г. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам ви 

проект на решение относно назначаване на Районна избирателна 

комисия в Двадесет и осми изборен район – Търговищки, за 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Постъпило е писмо от областния управител на област 

Търговище с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-36/2 от 15.04.2024 г. на ЦИК. 

Към писмото са представени протокол от 12.04.2024 г. за 

проведените консултации при областния управител за състав на 

РИК, ведно с направените предложения от участвалите партии и 

коалиции и приложените към тях документи.  

На консултациите са участвали надлежно упълномощени 

представители на всички парламентарно представени партии и 

коалиции. От преписката се установява, че са спазени изискванията 

на Изборния кодекс за провеждане на консултациите, участвалите 

партии и коалиции са направили предложение за състава на РИК. 

На проведените консултации при областния управител е 

постигнато съгласие между участниците за състава на Районна 
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избирателна комисия в Двадесет и осми изборен район – 

Търговищки. 

Постъпило е и второ писмо от областния управител на област 

Търговище с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-36/29 от 16.04.2024 г. С писмото 

изпраща предложение от упълномощения представител на КП ГЕРБ-

СДС за замяна на член на РИК – Търговище. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и чл. 60, ал. 7 и 

10 ИК и Решение № 3051-ЕП/НС от 9 април 2024 г. на ЦИК 

Централната избирателна комисия, предлагам да вземем следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Районна избирателна комисия в Двадесет и девети 

изборен район – Търговищки, в състав от 13 членове, както следва: 

председател –Диана Йорданова Игнатова – „БСП за България“; зам.-

председатели: Тодор Костадинов Тодоров – ГЕРБ-СДС, Анелия 

Райкова Александрова – ПП ДБ и Биляна Тодорова Лазарова –

„Възраждане“; секретар - Дениз Мустафов Хюсниев – ДПС, и 

членове: Людмил Ивов Иванов, Маринела Павлова Първанова и 

Нейко Стайков Нейков – ГЕРБ-СДС, Петя Евгениева Велкова и 

Дориана Георгиева Иларионова – ПП-ДБ, Милена Тодорова 

Георгиева – „Възраждане“, Фикрие Бахидинова Мехмед – ДПС. 

Наталия Недялкова Неделчева – ИТН. 

Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си 

на 20 април 2024 г. 

Решението подлежи на обжалване пред Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 3-

дневен срок от обявяването му.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3087-ЕП/НС/18.04.2024 г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, представям проект на 

решение относно назначаване на Районна избирателна комисия в 

Единадесети изборен район – Ловешки, за изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

С вх. № ЦИК-ЕПНС-05-36 от 12.04.2024 г. е постъпило писмо 

от областния управител на област Ловеч с приложени към него 

протокол от проведените консултации за състав на РИК, както и 

направените предложения от участвалите партии и коалиции и 

всички изискуеми към тях документи, съгласно решение на 

Централната избирателна комисия. 

От преписката е видно, че са спазени изискванията на 

Изборния кодекс за провеждане на консултациите, както и че е 

постигнато съгласие между участниците за състава на Районна 

избирателна комисия в Единадесети изборен район – Ловешки, 

поради което, и на посочените в проекта на решения правни 

основания, предлагам Централната избирателна комисия да приеме 

решение, с което назначава Районна избирателна комисия в 

Единадесети изборен район – Ловешки, в състав от 13 членове: 

председател – Росица Дилянова Димитрова - ГЕРБ-СДС зам.-

председатели: Фатме Юсеинова Моллова – ДПС, Евгения Асенова 

Иванова – „Възраждане“, Петко Георгиев Петков – „БСП за 

България“, Петя Цанкова Стоянова – ИТН; секретар – Мария 

Бончева Йорданова – ПП-ДБ, и членове: Стойо Иванов Ковачев, 

Даниела Минкова Цанова и Иван Донев Арабаджиев – ГЕРБ-СДС, 

Клара Сашева Борисова и Павлина Мирчева Вълова – ПП-ДБ, 

Севдие Шефкат Кулаалиева – ДПС, Ралица Чавдарова Димитрова – 

„Възраждане“. 
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Районната избирателна комисия встъпва в правомощията си 

на 20 април 2024 г. „ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3088-ЕП/НС/18.04.2024 г. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя папка се съдържа 

проект за назначаване на Районна избирателна комисия – Добрички, 

Осми изборен район. 

Постъпило е предложение от областния управител на област 

Добрич с вх. № ЦИК-ЕПНС-05-36/10 от 15.04.2024 г. 

Приложени са съответните документи, протоколи, 

предложения на партиите и други документи. 

На консултациите са постигнали съгласие представляващите 

политическите партии, поради което ви предлагам да назначим 

Районна избирателна комисия, Осми изборен район – Добрички, 13 

членове, както следва: председател – Цонка Георгиева Велкова - 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Петя Кирова Славова - ПП-ДБ, 

Йорданка Иванова Йорданова – Възраждане, Руслава Ганчева 

Гавраилова – „БСП за България“, Красимир Димитров Милков – 

ИТН; секретар - Сюзан Зекерие Рамис – ДПС, и членове: Димчо 

Илиев Илиев, Атанас Георгиев Вълков и Александрина Богомилова 

Желязкова – ГЕРБ-СДС, Десислава Стефанова Ангелова и Жулиета 

Стефанова Радева – ПП-ДБ; Семра Гюрсел Назиф-Рюстем - ДПС, 

Камен Андреев Михайлов – „Възраждане“. 

Към преписката има и съответните резервни членове. 
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Предлагам да назначим тази районна избирателна комисия за 

Осми изборен район – Добрички. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3089-ЕПНС/18.04.2024 г. 

 

Продължаваме с точка 3 от дневния ред: 

РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ. 

Господин Томов, заповядайте с доклада, който имате. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

преписка с вх. № ЦИК-25-17/17.04.2024 г., тя е във вътрешна мрежа 

в папка с моите инициали на днешна дата и представлява докладна 

записка от директора на дирекция „Администрация“ относно 

необходимостта за изменение на Договор № 05 от 09.04.2024 г. 

между ЦИК и АДВЕР ТЕХ ООД относно разяснителната кампания.  

Предвид това, че договорът беше сключен преди да стане 

ясно, че на 09.06.2024 г. ще се произведат избори за народни 

представители, освен изборите за Европейски парламент, се налага 

да се изменят някои от клаузите в договора. Докладната записка 

мотивира тази необходимост. Към нея е приложено допълнително 

споразумение № 1 към Договор № 5 от 09.04.2024 г. относно, първо 

– промяна в т. 1.1. от договора, като след думата „България“ се 

добавя „и за Народно събрание“.  

За да не чета целия текст, можете да го погледнете във 

вътрешна мрежа. Става дума за изменения, които са свързани с 

възникването на ситуация на избори две в едно и които не изискват 

промяна на финансовите условия на договора. 
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Предлагам да го одобрим, за да го представим за подпис и на 

изпълнителя на договора. 

Също така, да упълномощим председателя на Централната 

избирателна комисия да подпише допълнителното споразумение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. Насрочвам 

следващото заседание за утре, 19 април, от 10,00 часа. Благодаря. 

 

(Закрито 12,40 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР:  

               Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Красимира Николова 

 


